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PROCES VERBAL 
încheiat cu ocazia şedinţei ordinare a Consiliului Local al Comunei 23 August din data 

de  19.12.2024 

 

Consiliul Local a fost convocat conform prevederilor 133 alin. (1) din Codul 

administrativ adoptat prin O.U.G. nr. 57/03.07.2019, cu modificările și completările 

ultaerioare, prin Dispoziţa primarului nr. 310/10.12.2024                     

Din totalul de 15 consilieri aleşi, la şedinţă sunt prezenţi un număr de 14                   

consilieri în funcţie. 

Şedinţa Consiliului local se desfăşoară legal întrunită fiind îndeplinită cerinţa 

prevăzută la art. 137 alin. (1) din Codul administrativ.  

Şedinţa a început la ora 1600 la sediul Primăriei Comunei 23 August. 

Lucrările şedinţei ordinare sunt deschise de către secretarul general al comunei 

care anunţă cvorumul acesteia, dă citire proiectului ordinii de zi,  supune la vot procesul 

verbal al ședinței  din data de 28.11.2024 și ordinea de zi – unanimitate.  

 Se trece la Proiectul de hotărâre cu privire la „Aprobarea contului de execuţie 

al bugetului comunei 23 August pe trimestrul IV – anul 2024” – iniţiator primar 

Mitrana Mugur Viorel; Se supune la vot – unanimitate. 

 Se trece la pct. 3 al ordinei de zi şi anume proiectul de hotărâre cu privire la 

„Rectificarea bugetului general de venituri şi cheltuieli al comunei 23 August pe 

anul 2024, trimestrul IV” – iniţiator primar Mitrana Mugur Viorel. Inspectorul din cadrul 

compartimentului Financiar Buget aduce la cunoștință faptul că forma Hotărârii de 

consiliu prin care se va finaliza proiectul de hotărâre aflat pe ordinea de zi  privind 

„Rectificarea bugetului general de venituri şi cheltuieli al comunei 23 August pe 

anul 2024, trimestrul IV” va fi diferită față de proiectul primit ca material de ședință 

deoarece în urmă cu câteva ore, înaintea ședinței, s-a primit comunicarea privind 

retragerea unei sume din ”sume defalcate din TVA”, fapt ce determină retragerea 

acesteia în partea de cheltuieli de la capitolul unde au fost prevăzute. Se supune la vot 

– 13 voturi ”pentru” – 1 vot ”împotrivă”. Conform art. 139 alin. 10 din O.U.G. 57/2019 

abținerile se numără la voturile împotrivă, fapt pentru care opțiunea d-lui. Consilier 

Oltean Ioan de a se abține a fost considerată ca vot împotrivă.  

 Se trece la pct. 4 înscris pe ordinea de zi şi anume la proiectul de hotărâre cu 

privire “Darea în folosință gratuită a unui mijloc de transport către Asociația Club 

Sportiv Aurora 23 August” – iniţiator primar Mitrana Mugur Viorel. Se supune la vot – 

unanimitate. 

Se trece la pct. 5 al ordinei de zi şi anume proiectul de hotărâre cu privire 

la ”Desemnarea unui reprezentant al autorității deliberative în consiliul de 

administrație al Școlii gimnaziale ”George Coșbuc” din localitatea 23 August” – 

inițiator primar mitrana Mugur Viorel. Se supune la vot -  unanimitate. 

În continuare la secțiunea ”Diverse probleme ale activităţii curente” a fost pusă 

în dezbatere solicitarea d-nei. Pănescu Simona Nicoleta de a fi scutită de la plata taxei 

de salubrizare și de asigurare a măsurilor de ordine și siguranță pentru imobilul pe care 

îl deține în satul Dulcești. Consilierii locali au respins cererea acesteia pe considerentul 

că solicitarea susnumitei nu îndeplinește dispozițiile art. 484 din Codul Fiscal.  

În continuare domnul Primar împreună cu domnul Viceprimar aduce la 

cunoștință Consiliului Local faptul că U.A.T. 23 August a obținut finanțarea pentru 
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programul  ”Surse regenerabile de energie și stocarea energiei – Sprijinirea investițiilor 

în noi capacități de producere a energiei electrice produsă din surse regenerabile pentru 

autoconsum pentru entități publice” și oferă mai multe detalii cu privire la importanța 

acestui program. Totodată domnul viceprimar înștiințează consilierii cu privire la o 

posibilă ședință extraordinară ce va avea loc saptămâna viitoare, iar domnul primar 

propune ca desfășurarea acesteia să aibă loc online. Domnii consilieri își exprimă 

acordul cu privire la acest aspect, iar domnul viceprimar consideră că este necesar 

înființarea unui grup de whatsApp de care se va ocupa secretarul general. 

În cele ce preced, doamna consilier Raita Georgiana adresează domnului primar 

o întrebare cu privire la finalizarea Grădiniței cu Program Prelungit din 23 August. Atât 

domnul primar cât și domnul viceprimar îi răspund doamnei consilier că nefinalizarea 

grădiniței până în acest moment este datorată insolvenței în care s-a aflat constructorul 

și asigură faptul că în lunile următoare se va scoate lucrarea din nou la licitație. 

Următoarea discuție este deschisă de dnl. consilier Oltean Ioan cu privire la 

organizarea de șantier din localitatea 23 August. Dl. Giurcănaș Iuri, dl. primar cât și 

domnul viceprimar îi răspund că sunt îndeplinite condițiile prevăzute de lege pentru 

organizarea de șantier și că perioada în care va exista această organizare este în 

funcție de finalizarea proiectelor cu Raja în care este partener și comuna 23 August.  

Întucât ordinea de zi a fost epuizată și nu au mai existat alte subiecte de 

dezbatere, preşedintele de şedinţă declară închise lucrările şi mulţumeşte consilierilor 

pentru participare. 

Drept pentru care s-a încheiat prezentul proces-verbal,  spre cele legale. 

 

 
PREŞEDINTELE ŞEDINŢEI, 

                         Consilier 
      BUTOI IONEL-FLAVIUS 

SECRETAR GENERAL, 
                                                                                                 MORIE IULIA-CRISTINA 
 


